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Protokół nr 4/ 2019 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 23 stycznia 2019 r. w godz. 16:45 – 17:45   w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                     

1/ Andrzej Turowski– przewodniczący Komisji  

2/ Tadeusz Czerwiecki – wiceprzewodniczący Komisji 

3/ Bogdan Bezdziecki       

4/ Sylwester Cimochowski  

5/ Jacek Niedźwiedzki       

6/ Anna Ruszewska        

7/ Sławomir Sieczkowski     

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk  

2. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta      

3. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta     

4. Monika Podziewska – Naczelnik Wydz. Bud. i Fin. 

5. Dorota Szczęsna – Naczelnik Wydz. Spraw Społecznych  

6. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geod. Gos. Nier. i Roln. 

7. Jerzy Gałązka – Naczelnik Wydz. Ochrony Srodowiska 

8. Tomasz Drejer – Dyrektor ZDiZ 

9. Leszek Lewoc – Dyrektor MOPR 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Turowski, który powitał zebranych                                      

i nadmienił, że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  

Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi.  

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do porządku obrad i przystąpili do głosowania.  

za   głosowało    – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 3/2018 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach   w dniu 18 grudnia 2018 r. 

2. Przyjęcie planu pracy Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach na 

2019 rok.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia                          

z pomocy społecznej. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie 

ograniczania skutków niedożywienia w Mieście Suwałki na lata 2019-2023.  
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6. Informacja z realizacji Programu pn. „Ograniczanie niskiej emisji na terenie Gminy Miasta 

Suwałki w 2018 r.”.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia programu 

pod nazwą „Ograniczenie niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Suwałki i określenia zasad 

udzielenie dotacji w ramach programu. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego 

parkowania oraz wysokości stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych w trefie i sposobu ich pobierania. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenie stawki tej opłaty. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat oraz 

wysokości stawki procentowej bonifikaty przy sprzedaży lokali mieszkalnych z zasobu 

mienia gminnego Miasta Suwałk. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od opłaty za 

przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 

mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie ustalenia zasad udzielania bonifikaty od ceny 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Miasta Suwałk, sprzedawanych na rzecz 

dotychczasowych najemców z przeznaczeniem na cele mieszkaniowe. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości 

stanowiących pomoc na infrastrukturę sportową i wielofunkcyjną infrastrukturę rekreacyjną. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

16. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 3/2018 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach   w dniu 18 grudnia 2018 r. 

 

Przewodniczący Andrzej Turowski poinformował, że do protokołu 3/2018 posiedzenia 

Komisji nie    wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół, został przyjęty. 

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Ad pkt.  2 

Przyjęcie planu pracy Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach na 

2019 rok.  

Plan stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 

Członkowie Komisji przystąpili do głosowania planu pracy komisji. 

Głosowanie nad planem pracy Komisji:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 
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 Komisja  pozytywnie zaopiniowała planu pracy Komisji Finansowo – Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach na 2019 rok.  

 

Ad pkt.  3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.   

 

Dyrektor L. Lewoc przedstawił projekt uchwały dotyczącej spraw społecznych. Zmiany                       

w tych uchwałach powodowane były wprowadzeniem rządowego programu „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019 – 2023 w sprawie wsparcia osobom spełniającym warunki otrzymania 

pomocy społecznej. Koszt programu ogółem stanowi 1.600.000 zł., w tym wkład własny  20 %, 

dotacja rządowa  do 80 % wkładu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do zasiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt.  4                                                                                                                                 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia                         

z pomocy społecznej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.   

 

Dyrektor L. Lewoc przedstawił i omówił nowe uregulowania o pomocy społecznej, wydatki na 

usługi, pomoc rzeczową, posiłki, zasiłki na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki okresowe                  

i zasiłki celowe, które podlegają zwrotowi w części lub całości, jeżeli dochód  na osobę                             

w rodzinie osoby zobowiązanej do zwrotu wydatków przekracza kwotę kryterium dochodowego. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zasad zwrotu 

wydatków za świadczenia z pomocy społecznej. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Ad pkt.  5                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie 

ograniczania skutków niedożywienia w Mieście Suwałki na lata 2019-2023.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.   

 

Dyrektor L. Lewoc przedstawił rządowy  program „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 

– 2023. Program przewiduje  wsparcie gmin, które w szczególnie uzasadnionych  przypadkach 

będą udzielały pomocy, gdy uczeń albo dziecko wyraża chęć spożycia posiłku, a odpowiednio 

dyrektor szkoły lub przedszkola informuje ośrodek pomocy rodzinie o potrzebie udzielenia 

pomocy w formie posiłku, tym dzieciom, które nie spełniają kryterium dochodowego.  

Naczelnik D. Szczęsna poinformowała, że zostanie wniesiona autopoprawka na Sesji Rady 

Miejskiej w związku ze zmianami w podstawach  prawnych wyżej wymienionych uchwał.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

osłonowego w zakresie ograniczania skutków niedożywienia w Mieście Suwałki na lata 

2019-2023.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt.  6                                                                                                                                 

Informacja z realizacji Programu pn. „Ograniczanie niskiej emisji na terenie Gminy 

Miasta Suwałki w 2018 r.”.  

Informacja  stanowi załącznik nr 9 do protokołu.   

  

Komisja  przyjęła Informację z realizacji Programu pn. „Ograniczanie niskiej 

emisji na terenie Gminy Miasta Suwałki w 2018 r.”.  

 

Ad pkt.  7                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

programu pod nazwą „Ograniczenie niskiej emisji na terenie Gminy Miasta Suwałki                         

i określenia zasad udzielenie dotacji w ramach programu. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   

 

Ł. Kurzyna Zastępca Prezydenta  omówił wysokości dotacji, które uzależnione będą od 

osiągniętego dochodu na osobę w gospodarstwie domowym. Osoby osiągające niski dochód 

otrzymywałyby wyższe dofinansowanie sięgające 70 % kosztów realizacji zadania, oraz 

wykluczenie możliwości łącznego ubiegania się o dotacje w ramach rządowego programu 

„Czyste powietrze”. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 
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przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały                      

w sprawie przyjęcia programu pod nazwą „Ograniczenie niskiej emisji na terenie Gminy 

Miasta Suwałki i określenia zasad udzielenie dotacji w ramach programu. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt.  8                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia strefy 

płatnego parkowania oraz wysokości stawek opłat za postój pojazdów samochodowych 

na drogach publicznych w trefie i sposobu ich pobierania. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   

  

Ł. Kurzyna Zastępca Prezydenta przedstawił projekt uchwały, który jest wynikiem prac zespołu 

konsultacyjnego, w skład którego wchodzili radni, przedstawiciele przedsiębiorców,  w ramach 

którego zostało przedyskutowane i wypracowane rozwiązanie. Strefę płatnego parkowania 

należy w Suwałkach  utrzymać ale lekko ją modyfikując, poprzez wyłączenie ulicy Hamerszmita 

z terenu strefy. Opłaty w strefie pobierane będą w godzinach o 8:00 do 16:00, a nie jak 

dotychczas w godz. od 8:00 do 18:00. Wprowadzenie nowego sposobu poboru opłat                                 

w parkometrach, wprowadzona będzie możliwość opłaty za pomocą innych elektronicznych 

form płatności.  

Radny A. Turowski zapytał o umowę, czy wygasa w kwietniu br.? Kiedy wejdzie w życie nowa 

uchwała? Ł. Kurzyna odpowiedział, że ww. umowa wygasa 14 kwietnia br. Po uchwaleniu 

obecnej uchwały, zostanie ogłoszony  przetarg na wyłonienie nowego operatora strefy, już na 

zmienionych warunkach.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6  radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 1 radny  

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia strefy płatnego parkowania oraz wysokości stawek opłat za postój pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w trefie i sposobu ich pobierania. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt.  9                                                                           

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenie stawki tej opłaty. 

 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.   

 

Ł. Kurzyna Zastępca Prezydenta przedstawił projekt uchwały, w której podwyżka dotyczyłaby 

zabudowy wielorodzinnej, gdzie opłata wzrosłaby z 16 zł do 20 zł. Podwyższenie stawek 

gospodarstwom, które nie prowadzą selekcji odpadów komunalnych. Pozostawienie opłat na 
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dotychczasowym poziomie gospodarstwom jednorodzinnym, które prowadzą selekcję odpadów. 

Wprowadzenie korekt w przypadku firm, które nie prowadzą selekcji jak i w przypadku firm, 

które prowadzą selekcję odpadów. Wprowadzone zmiany powinny zaowocować w ciągu dwóch 

najbliższych lat zbilansowaniem w budżecie  dochodów i kosztów zagospodarowania odpadów 

komunalnych.  

Radny T. Czerwiecki wystąpił z wnioskiem formalnym o zmianę w §2. ust. 2. Zapisu, który 

dotyczy sankcji wynoszącej 200 % stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

na dotychczasowym poziomie stawki sankcji w wysokości 150 %  stawki opłaty.  

Radny B. Bezdziecki przypomniał, że na spotkaniu klubów poprosił o symulację kosztów 

możliwości zwiększenia częstotliwości wywozu odpadów (dot. okresu letniego i domów 

jednorodzinnych). Z-ca Prezydenta Ł Kurzyna odpowiedział, że w miesiącach letnich od VI do 

VIII będą dwa  odbiory odpadów co dwa tygodnie. W kolejnym roku zostanie wnikliwie 

zaplanowany i sporządzony harmonogram odbioru odpadów co dwa lub co dwa i pół tygodnia.  

 

Głosowanie nad wnioskiem  radnego T. Czerwieckiego – w nowym zapisie o brzmieniu:                      

„§2. ust. 2. W przypadku gdy odpady komunalne nie są zbierane i odbierane w  sposób 

selektywny, miesięczne stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wynoszą 150 

% stawki określonej w ust. 1.” 

 

za pozytywną opinią głosowało  – 3 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 4 radnych  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 1 radny  

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenie stawki tej 

opłaty. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 Ad pkt.  10                                                                           

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat 

oraz wysokości stawki procentowej bonifikaty przy sprzedaży lokali mieszkalnych                                        

z zasobu mienia gminnego Miasta Suwałk. 

 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.   

  

Ł. Kurzyna Zastępca Prezydenta przedstawił proponowane wysokości bonifikat, oraz warunki 

udzielania bonifikat. Projekt uchwały upoważnia Prezydenta Miasta Suwałk do udzielenia 

bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego ustalonej na podstawie jego wartości określonej przez 

rzeczoznawcę majątkowego w operacie szacunkowym.   
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych   

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie określenia warunków 

udzielania bonifikat oraz wysokości stawki procentowej bonifikaty przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych z zasobu mienia gminnego Miasta Suwałk. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt.  11                                                                           

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od opłaty za 

przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 

mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów. 
 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.   

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 1 radny  

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty 

od opłaty za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na 

cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt.  12                                                                          

Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie ustalenia zasad udzielania bonifikaty od ceny 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Miasta Suwałk, sprzedawanych na rzecz 

dotychczasowych najemców z przeznaczeniem na cele mieszkaniowe. 
 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 2 radnych  

przeciw    – 4 radnych 

wstrzymało się od głosu  – 1 radny  

  

Komisja  negatywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie ustalenia zasad 

udzielania bonifikaty od ceny nieruchomości stanowiących własność Gminy Miasta 

Suwałk, sprzedawanych na rzecz dotychczasowych najemców z przeznaczeniem na cele 

mieszkaniowe. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Ad pkt.  13                                                                          

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości 

stanowiących pomoc na infrastrukturę sportową i wielofunkcyjną infrastrukturę 

rekreacyjną. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.   

  

W. Stelmach Skarbnik Miasta przedstawił projekt uchwały, która przewiduje zwolnienie 

podatku od nieruchomości inwestycji związanych z kulturą fizyczną, poprawą infrastruktury 

sportowej. Wsparcie to ma cna celu stworzenie mechanizmu zachęty do inwestowania w  

infrastrukturę sportową i rekreacyjną. W projekcie uchwały przewiduje się zwolnienie od 

podatku od nieruchomości na okres 5 lat od dnia  powstania obowiązku podatkowego. 

Prezydent Cz. Renkiewicz dodał, że uchwała stanowi program pomocy na infrastrukturę 

sportową, wielofunkcyjną infrastrukturę rekreacyjną i wprowadza  zwolnienia od podatku od 

nieruchomości dla nowo wybudowanych lub zmodernizowanych budynków lub ich części, nowo 

wybudowanych lub zmodernizowanych budowli lub ich części, a także gruntów z nimi 

związanych.  

Radny T. Czerwiecki  zapytał czy ten program obejmuje nowo budowane place zabaw np.                         

z nawierzchnią gumową?  

Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że zostanie ta sprawa jeszcze przeanalizowana, czy 

takie place zabaw podlegają pod prawo budowlane.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zwolnień od podatku 

od nieruchomości stanowiących pomoc na infrastrukturę sportową i wielofunkcyjną 

infrastrukturę rekreacyjną. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

 Ad pkt.  14                                                                                                                             

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu.   

 

W. Stelmach Skarbnik Miasta przedstawił projekt uchwały, który  jest konsekwencją  realizacji 

inwestycji finansowanych ze środków Unii Europejskiej. Zmiany planu  dochodów dotyczą: 

transportu i łączności, oświaty i wychowania – związane z urealnieniem planu dochodów 

budżetowych związanych z funkcjonowaniem jednostek oświatowych, w tym 

współfinansowanych ze środków Unii Europejskiej, oraz pomocy społecznej dotyczy kosztów 

obsługi zadań w ramach PFRON. Zmiany planu wydatków dotyczą: transportu i łączności, 

budżetu obywatelskiego, oświaty i wychowania w tym zadań w ramach projektów 

współfinansowanych ze środków Unii Europejskiej na program Erasmus+, oraz na program 

„Bon na Szkolenie”. Wprowadzenie dodatkowego projektu, który zostanie realizowany przez 
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Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie.  Skarbnik poinformował o  autopoprawkach, które zostaną 

przekazane przed Sesją.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 3 radych  

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2019 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

  

Ad pkt.  15                                                                                                                               

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych  

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Miasta Suwałki na lata  2019-2040.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 27  do protokołu. 

 

Ad pkt.  16                            

Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.            
 

      Przewodniczący                                  

Komisji Finansowo – Budżetowej      

Rady Miejskiej w Suwałkach 

          Andrzej Turowski 

Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 

     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


